

CERDÀ FELICITA AL COL LECTIU FALLER DE XÀTIVA

L'alcalde destaca la importància de la declaració com a BIC de les falles de la ciutat

Xàtiva, 9 de desembre de 2015. - L'alcalde de Xàtiva i president nat de la Junta Local Fallera, Roger Cerdà, ha volgut transmetre la seua felicitació al col lectiu faller per la declaració com a Bé d'Interès Cultural amb què han estat distingides les falles de la ciutat. Per a Cerdà, *“aquesta declaració ve a reconèixer la importància històrica i cultural de les falles de Xàtiva. S'ha posat en valor el fet que la nostra va ser la segona ciutat on es varen plantar falles després de València, en 1865”*.

L'alcalde ha recordat que la festa fallera de Xàtiva té uns trets característics que la diferencien, com ara la llarga tradició editorial dels llibres fallers de la ciutat, que data també de 1865, o manifestacions festives úniques com ara la romeria de Sant Josep.

Per la seua banda, el regidor de Festes i Falles, Pedro Aldavero, ha manifestat la seua satisfacció pel reconeixement: *“és una magnífica notícia que ompli de satisfacció a qualsevol xativí vinculat al món de les falles. Xàtiva és una ciutat històrica, amb un patrimoni cultural destacable, i les nostres falles també contribueixen en part a enriquir-lo”*. Aldavero ha mostrat la seua esperança en què la declaració com a BIC de les falles de Xàtiva siga un impuls per a millorar els monuments i que *“ajude a atraure al públic que visita la ciutat durant les falles”*.

CERDÀ FELICITA AL COLECTIVO FALLERO DE XÀTIVA

El alcalde destaca la importancia de la declaración como BIC de las fallas de la ciudad

El Xàtiva, 9 de diciembre de 2015. - alcalde de Xàtiva y presidente nato de la Junta Local Fallera, Roger Cerdà, ha querido transmitir su felicitación al colectivo fallero por la declaración como Bien de Interés Cultural con la que han sido distinguidas las fallas de la ciudad. Para Cerdà, *“esta declaración viene a reconocer la importancia histórica y cultural de las fallas de Xàtiva. Se ha puesto en valor el hecho de que la nuestra fue la segunda ciudad donde se plantaron fallas después de Valencia, en 1865”*.

El alcalde ha recordado que la fiesta fallera de Xàtiva tiene unos rasgos característicos que la diferencian, como la larga tradición editorial de los libros falleros de la ciudad, que data también de 1865, o manifestaciones festivas únicas como la romería de San José.

Por su parte, el concejal de Fiestas y Fallas, Pedro Aldavero, ha manifestado su satisfacción por el reconocimiento: *“es una magnífica noticia que llena de satisfacción a cualquier setabense vinculado al mundo de las fallas. Xàtiva es una ciudad histórica, con un patrimonio cultural destacable, y nuestras fallas también contribuyen en parte a enriquecerlo”*. Aldavero ha mostrado su esperanza en que la declaración como BIC de las fallas de Xàtiva sea un impulso para mejorar los monumentos y que *“ayude a atraer al público que visita la ciudad durante las fallas”*.